



أملاك للتمويل ش.م.ع.

الرقم المجاني: ٨٠٠ ٢٦٥٢٥

هاتف: ٩٧١ ٤ ٤٢٧ ٤٥٠٠

فاكس: ٩٧١ ٤ ٤٢٧ ٤٥٠٢

ص.ب ٢٤٤١ دبي - إ.ع.م.

www.amlakfinance.com

16 February 2023

16 فبراير 2023

Mr Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

Dubai, United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي المحترم

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي - الامارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Amlak Share Price Increase

الموضوع: ارتفاع سعر سهم أملاك للتمويل

With reference to the e-mail by Dubai Financial Market regarding increase in the share price of Amlak Finance PJSC in the period 02/13/2023 to 02/15/2023, we would like to inform you that the increase can be attributed to the financial results achieved by the company for the year 2022 as disclosed in the preliminary financial results on February 14, 2023. The Company will disclose its full financial statements once approved by the Board of Directors and by the Central Bank. Although the Preliminary Financial results show a decrease in net profit as compared to the year 2021 due to the arbitration settlement revenue recorded in that year.

بالإشارة إلى البريد الإلكتروني الوارد من سوق دبي المالي بشأن ارتفاع سهم شركة أملاك للتمويل ش.م.ع في الفترة 2023/02/13 حتى 2023/02/15، نرجو الإفادة بأن الإرتفاع يُعزى إلى النتائج المالية التي حققتها الشركة للعام 2022 وقد تم الإفصاح عن النتائج المالية الأولية بتاريخ 14 فبراير 2023، وسوف يتم الإفصاح عن كامل البيانات المالية بمجرد موافقة مجلس الإدارة والمصرف المركزي عليها. على الرغم من أن البيانات المالية الأولية تُظهر انخفاض في صافي الربح مقارنة بالعام 2021 وذلك يعود إلى إيرادات تسوية التحكيم المسجلة في ذلك العام.

As disclosed in previous press releases, Amlak is exploring all initiatives that would expedite settlement and payment of the Company's financiers' facilities in order to exit from the common terms agreement before the specified deadline if possible, and consider activities that enhance position of the company and enable further growth.

من جهة أخرى وبشأن الأخبار التشغيلية، فإن الشركة وكما تم الإفصاح في العديد من البيانات الصحفية السابقة تستطلع كافة المبادرات التي من شأنها الإسراع في تسوية وسداد تسهيلات ممولي الشركة من أجل الخروج من اتفاقية الشروط المشتركة قبل الأجل المحدد، إن أمكن، والنظر في الأنشطة التي تعزز من مكانة الشركة وتحقيق المزيد من النمو.

Kind Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الشكر والاحترام،،،

Lama Takieddin
Company Secretary

لما تقي الدين

أمين سر مجلس الإدارة

